
Onlinemøde
Landsbestyrelsen 2023

Bestyrelsesmøde d.
[24.08.2023]

FORMALIA:
Hvor: Online

Referent:
Lukas

Ordstyrer:
Rose

Deltagere: Amanda, Emma,
Sohrab, Jakob, Zeinab,
Camilla, Rose, Louise og Lukas

Ikke til stede: Tidsperspektiv for
mødet: 2 timer

1): Godkendelse af dagsorden: Godkendt / ikke godkendt

2): Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt / ikke godkendt

REFERAT: HANDLING /
SUPPLERENDE:

3) + 4) valg af ordstyrer og referent

Check-in

Nyt fra gruppen [vores IMCC-arbejde siden sidst]
Gennemgås ikke mundtligt.

Lukas:
● Skrevet udkast til forretningsorden med Camila
● Holdt møder om Køge

Amanda:
●

Sohrab:
● Afventer Carstens tilbagecoming fra ferie
● Sohrab er i Danmark
● Socialweekend i KBH med de incomings / Exchange

Zeinab:
● Lavet kald til FINO23
● Socialweekend i KBH / Exchange

Emma:
● Forberedt strategimøde
●

Rose:
● Sexeks Sommerseminar - blevet genvalgt som IA
● Lavet kald til FINO
● Holdt oplæg om IFMSA og mulige

konferencemuligheder på Sommerseminar
●

Louise:
●

Jakob:
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●

Camilla:
● Skrevet udkast til forretningsorden med Lukas
● Kigget på samværspolitik

Handlingspunkter fra sidste møde
Gennemgås ikke mundtligt

Emma: Lave doodle til strategimøde
Camilla: referat, renskrive forretningsorden
Lukas: renskrive forretningsorden

5. Punkt 5 (IMCC Palestine og udveksling til Israel)

Oplæg;
Giver det mening at sende studerende på udveksling i Israel og
samtidigt have IMCC Palæstina.

Diskussion:
Det kan udefra virke underligt både at sende personer til
Palæstina og Israel.

IMCC støtter sundhed i alle dets former, uanset hvor i verden.
Det påpeges at vi også sender studerende til Kina og Taiwan,
og har indtil Ruslands invasion af Ukraine, også sendt
studerende den vej.

Spørgsmål om landeliste: Sender vi både studerende til
Palæstina og Israel? Nej, kun Israel. Endvidere sendes
studerende til Jordan.

Spørgsmål om hvorviddt IMCC skal engerege sig politisk: Vi har
et Politisk Udvalg, og har allerede taget standpunkt på mange
områder fx ved at have en aktivitet som arbejder i Palæstina.

Spørgsmål om man kan sende studerende til Palæstina:
Exchange’s retningslinjer forbyder at sende studernede hen
hvor Udenrigsministeriet fraråder rejser, som de gør til
Palæstina.
Det var svært at finde en forsikring, der ville dække, da August
Meeting skulle have været holdt i Elfenbenskysten, og det ville
nok være det samme i Palæstina.
Det er svært at komme til Palæstina, og IMCC kan ikke
garantere de studerendes sikkerhed.
Endvidere kan man allerede tage til Palæstina med IMCC
Palestine.

Vi snakker også om at det ikke bør være op til
landsbestyrelsen, men bør være op til Exchange da det er dem
som udbyder udvekslingen. Det bør kun være i yderste

Camilla skriver til Exchange mht. hvad de tænker.
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nødstilfælde, at LB tager den beslutning.

Man kunne sende en mail til Exchange, så de kunne snakke om
det på deres nationalweekend. Det er 2. weekend i september.

6. Punkt 6 (Forretningsorden)

Camilla gennemgår forretningsordenen, og de ting som Camilla
og Lukas har ændret.

Det vurderes, at bestyrelsesupdaten fortsat er relevant, og der
er kræfter til at fortsætte denne.

Ift. retningslinjer for puljebevillinger ville det være oplagt for
øko, at vurder om de skal opdateres.
Der ændres enkelte datoer for møder og deres referenter.

Der snakkes om første fysiske møde i Odense, og der angives at
folk spiser vegetarisk og uden fisk og skaldyr.

Emma skriver til LAL, NAL og grupper omkring nye mails
Emma laver til Doodle sekretariatetsdag

Beslutning: Forretningsorden godkendes

7. Punkt 7 (Orientering, Diskussion, Beslutning)

Der gives en introduktion til angivelserne.

Der snakkes om at det er rart at bruge dem, for at skabe et
hurtigt overblik. Hertil er det rart at kunne tilføje flere
angivelser, fordi det nogle gange er nødvendigt i den enkelte
sag.

Beslutning: de bruges, og der må gerne angives flere.

8. Punkt 8 (Delegationsudvælgelse af IU)

De står for det på nuværende tidspunkt.

Spørgsmål om hvordan IU blev dannet og udvalgt: en person
fra de fleste byer. Består af otte til ni medlemmer og blev
startet under den tidligere bestyrelse.

Zeinab anonymiserer fortsat alle ansøgninger og giver IU og LB
adgang.

Der har tidligere været Excelark over hvilke byer ansøgerne
kommer fra, og der gives udtryk for, at det kunne være rart at
have det igen. Der ligger forsalg på Drevet.

På nuværende tidspunkt er det at udvælge delegationer, den
vigtigste opgave for IU. Det vurderes ikke at det giver mening at
tage den fra dem.

Beslutning: IU fortsætter med at udvælge delegationer.
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9. Punkt 9 (FINO24 OC)

Zeinab laver et kald til OC, og ønsker at vide om hun skal
tilbyde specifikke poster som folk kan ansøge til, eller OC selv
skal organisere sig. For at gøre det nemmest skal OC selv
organisere sig.

Zeinab er i tvivl om hvilke poster som der skal være, hvortil
Rose angiver at der i alle invitation packages er angivet poster.

Rose skal planlægge et internationalt møde, og det foreslås
derfor at de laver et fælles møde for personer som kunne være
interesserede i at planlægge møderne.

For at reklamere yderligere foreslås det at Zeinab skriver til
lokalbestyrelserne.

Zeinab laver et kald med de forskellige poster, men FINO-OC
skal selv organisere sig.

10. Punkt 10 (EPHA)

EPHA er forholdsvist billigt, og svært at komme ind i. Det giver
muligvis nogle fordele ift. fondsansøgninger. Der er en smule
tvivl om, hvad de kan tilbyde os ellers.

Beslutningen udskydes til et senere tidspunkt, hvor det står
mere klart hvad EPHA tilbyder.

Zeinab snakker med IU om at de skal undersøge hvad EPHA
kan tilbyde os.

11. Punkt 11 (Rysensteen)

I kontrakten er der kun booket en overnatning, men det giver
ikke mening for personer som kommer langvejsfra. Prisen for
at tilføje en ekstra overnatning øger budgettet til 12.380 kr. Der
er 30 sovepladser til GF.

Beslutning: Det godkendes at øge budgettet.

12. Punkt 12 (SAFU)

Der gives en introduktion til SAFU.
Der skal findes en ny repræsentant for SAFU. Rose deltager,
men ønsker hjælp. Camilla og Jakob vil gerne hjælpe hvis
datoerne passer i deres program.

Rose sender datoerne for SAFU-møder til Jakob og Camilla

Beslutninger Punkt 6: Forretningsorden godkendes
Punkt 7: de bruges, og der må gerne angives flere.
Punkt 8: IU fortsætter med at udvælge delegationer.
Punkt 11: Det godkendes at øge budgettet.

Handlingspunkter ● Camilla skriver til Exchange mht. hvad de tænker.
● Emma skriver til LAL, NAL og grupper omkring nye

mails
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● Emma laver til Doodle sekretariatetsdag
● Zeinab laver et kald med de forskellige poster, men

FINO-OC skal selv organisere sig.
● Zeinab snakker med IU om at de skal undersøge

hvad EPHA kan tilbyde os.
● Rose sender datoerne for SAFU-møder til Jakob og

Camilla

Orienteringspunkter

Orienteringspunkt 1 Baggrund: Nyt logins og koder-dok kan findes her

Problem: vi kan ikke slette det gamle - jeg har prøvet at få

adgang men det kan jeg ikke.

OBS: skriv jeres nyeste koder til jeres mails ind + jeres navn.

Orienteringspunkt 2 Hvis man skal have en mentor gennem Pelle så skal man sige

til nu.
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